



ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 - សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ ហើយនិង គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា

ដើម្បីមើលសំណួរទាំងនេះ និងសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ផ្សេងទៀតទាក់ទងនឹងថ្នាំបង្ការ តាមអនឡាញ សូមចូលទៅកាន់ [គេហទំព័រអំពីថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#)

តើការធ្វើឱ្យថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងឡាយ “គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា” មានន័យយ៉ាងដូចម្តេច?

អ្នកធ្វើឱ្យថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងឡាយរបស់អ្នក [គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា](#) បានក្លាយ ក្រោយពេលអ្នកបានទទួលចាក់ដូសនៃថ្នាំបង្ការដែលមានការណែនាំឱ្យទទួលបានចាក់ទាំងអស់សម្រាប់លំដាប់ដំបូង ហើយនិង ដូសជំរុញថ្មីបំផុតដែលបានណែនាំឱ្យអ្នកទទួលបានចាក់ដោយមជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រងនិងទប់ស្កាត់ជំងឺឆ្លង (CDC)។

ប្រសិនបើអ្នកបានបញ្ចប់ការចាក់លំដាប់ដំបូងរបស់អ្នកហើយ ប៉ុន្តែអ្នកមិនទាន់មានសិទ្ធិអាចទទួលបានចាក់ដូសជំរុញទេនោះ អ្នកក៏នៅតែបានចាក់ទុកថា គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា ផងដែរ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកក្លាយជាមានសិទ្ធិអាចទទួលបានចាក់ដូសជំរុញហើយនោះ អ្នកលែង គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា ទៀតហើយ លុះត្រាតែអ្នកបានទទួលបានចាក់ដូសដែលមានសិទ្ធិអាចទទួលបាននោះ។

នៅពេលដែលមនុស្សទាំងឡាយធ្វើឱ្យថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងឡាយរបស់ពួកគេ គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា ហើយនោះ ពួកគេមានប្រព័ន្ធការពារដ៏ល្អបំផុតពីការឆ្លងជំងឺ COVID-19 កម្រិតធ្ងន់ធ្ងរ ឬការត្រូវចូលសម្រាកព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ និងការស្លាប់ផងដែរ។

សូមមើលគេហទំព័រ កាលវិភាគនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈនៃខោនធី LA (LAC DPH) តាមរយៈ ph.lacounty.gov/covidvaccineschedules សម្រាប់ព័ត៌មានអំពីដូសដំបូង និងដូសជំរុញដែលមានការណែនាំឱ្យទទួលបានចាក់ទាំងអស់។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែម សូមមើលគេហទំព័រ [ធ្វើឱ្យថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងឡាយរបស់អ្នក នៅតែគ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា រួមទាំងដូសជំរុញ](#) របស់ CDC។

តើខ្ញុំត្រូវបានចាក់ទុកថា បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ នៅពេលណា?

អ្នកត្រូវបានចាក់ទុកថា បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ គិតចាប់តាំងពី 2 សប្តាហ៍ បន្ទាប់ពីបានទទួលបានចាក់ដូសលំដាប់ដំបូងដែលបានណែនាំទាំងអស់៖

- អ្នកបានចាក់ដូសចុងក្រោយនៃលំដាប់ដំបូងថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ប្រភេទ Pfizer (ម៉ាក COMIRNATY) ឬប្រភេទ Moderna (ម៉ាក SPIKEVAX) ឬ
- អ្នកបានចាក់ដូសតែមួយនៃថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ប្រភេទ Johnson & Johnson (J&J)/Janssen ឬ
- អ្នកបានចាក់ដូសចំនួនពីរនៃថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ប្រភេទ Novavax ឬក៏
- អ្នកបានទទួលបានចាក់ដូសថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 សកម្មដែលបានណែនាំទាំងអស់ (ហើយមិនមែនជាការព្យាបាលសាកល្បង [placebo] ទេ) និងដោយមាន [ការបញ្ជាក់ចំពោះប្រសិទ្ធភាព](#) នៅក្នុងការធ្វើតេស្តសាកល្បងលក្ខណៈវេជ្ជសាស្ត្រ (clinical trial)។

សូមមើលគេហទំព័រ កាលវិភាគនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈនៃខោនធី LA (LAC DPH) តាមរយៈ ph.lacounty.gov/covidvaccineschedules សម្រាប់ព័ត៌មានអំពីដូសដំបូង និងដូសជំរុញដែលមានការណែនាំឱ្យទទួលបានចាក់ទាំងអស់។

ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលបានចាក់ថ្នាំបង្ការនៅក្រៅសហរដ្ឋអាមេរិក ឬបានចាក់ថ្នាំបង្ការដែលលាយគ្នា សូមមើលគេហទំព័រ [ធ្វើឱ្យថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ទាំងឡាយ នៅតែគ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា រួមទាំងដូសជំរុញ](#) ហើយអូសចុះក្រោមទៅដល់ផ្នែកដែលសមស្របទៅនឹងស្ថានភាពរបស់អ្នក (មួយ ឬច្រើន) ដូចជា “ការចាក់ថ្នាំបង្ការនៅក្រៅសហរដ្ឋអាមេរិក (Vaccination Outside the United States)” ឬ “ការលាយផលិតផលថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 (Mixing COVID-19 Vaccine Products)”។

តើការ បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ ហើយនិងការ បានគ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា មានភាពខុសគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច?

បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ គឺជាការបញ្ចប់ដំបូងនៃថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 របស់ពួកគេ។ ស្ថានភាពខ្លះត្រូវបានចាត់ទុកថាបានចាក់ថ្នាំបង្ការ





ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 - សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ បានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ ហើយនិង គ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា

ពេញលេញ។ ឧទាហរណ៍ ការបានចាក់ថ្នាំបង្ការពេញលេញ អាចជាតម្រូវការចាំបាច់សម្រាប់ [ការធ្វើដំណើរក្រៅប្រទេស](#) ឬការចូលធ្វើការងារ ឬការទៅសាលារៀន ឬការចូលកាន់ទីតាំងកម្មវិធីមួយចំនួន។

បានគ្រប់លក្ខណៈនិងទាន់ពេលវេលា គឺប្រើប្រាស់សម្រាប់ពិពណ៌នាបុគ្គលទាំងឡាយដែលបានទទួលចាក់ដូសថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 ដែលមានការណែនាំឱ្យពួកគេទទួលបានចាក់ទាំងអស់ រួមទាំងដូសជំរុញផងដែរ។ **បុគ្គលទាំងនេះមានប្រព័ន្ធការពារពីជំងឺ COVID-19 ដែលល្អបំផុត។**

តើខ្ញុំអាចទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមនៅទីណា?



- ដើម្បីបោះពុម្ព ឬមើលសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់នេះ ឬសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ផ្សេងទៀតទាក់ទងនឹងប្រធានបទ ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19 សូមស្កេនកូដ QR នេះ ឬចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [សំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់ទាក់ទងនឹងថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#)។
- គេហទំព័រ VaccinateLACounty.com - រួមទាំងគេហទំព័រ [កាលវិភាគនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការជំងឺ COVID-19](#) ដែលមានរូបភាពក្រាហ្វិកដើម្បីបង្ហាញនូវពេលវេលាដែលដូសនីមួយៗដល់ពេលកំណត់អាចទទួលបាន និងព័ត៌មានស្តីពី [វិធីទទួលបានថ្នាំបង្ការ](#)។
- គេហទំព័រ [ថ្នាំបង្ការសម្រាប់ជំងឺ COVID-19](#) របស់មជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រងនិងទប់ស្កាត់ជំងឺឆ្លង (CDC)។
- ចូរពិគ្រោះជាមួយនឹងគ្រូពេទ្យរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរផ្សេងៗ។